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رشد سه برابری تسهیلات پرداختی 
بانک توسعه صادرات ایران به 

صادرکنندگان غیرنفتی

تدوین  با  ایران  صادرات  توسعه  بانک 
توان  افزایش  و  جدید  اعتباری  سیاست های 
تسهیلات دهی، در ۱۰ ماهه نخست سال جاری 
به  ریالی  و  ارزی  از ۶۰ همت تسهیلات  بیش 
صادرکنندگان کالاهای غیرنفتی پرداخت کرده 

است.
به گزارش روابط عمومی بانک توسعه صادرات 
ایران، تسهیلات پرداختی این بانک نسبت به 
مدت مشابه سال قبل حدود ۳ برابر رشد داشته 
که نشان دهنده برنامه ریزی دقیق و توجه ویژه به 

تأمین نیازهای صادرکنندگان است.
براساس این گزارش، در پی انتشار مطلبی از 
سوی یکی از سایت  های خبری مبنی بر پرداخت 
به  تنها  ایران  بانک توسعه صادرات  تسهیلات 
اطلاعات  این  که  است  ذکر  به  لازم  نفر،   ۲۵
منتشره مربوط به مانده تسهیلات کلان بانک 
نوع  این  بانک است.  پرداختی  نه تسهیلات  و 
تسهیلات به طرح های سرمایه گذاری بزرگ در 
سطح ملی و بین المللی طی دهه گذشته مربوط 
می شود و ارتباطی به عملکرد یک سال و نیم 
اخیر بانک ندارد. نکته مهم دیگر اینکه عملکرد 
ایران  صادرات  توسعه  بانک  امسال  ماهه  ده 
در پرداخت حدود ۵۰ همت تسهیلات ریالی و 
حدود ۱۰ همت تسهیلات ارزی به هیچ عنوان در 
اسامی ذکر شده در رسانه مذکور به چشم نمی 
خورد . لازم به ذکر است بر اساس سیاست های 
اعتباری بانک در یک و نیم سال اخیر ،تامین 
سرمایه در گردش واحد های تولیدی و صادراتی 
و تسهیل تجارت خارجی کشور به صورت کوتاه 
های  بخش  در  عمدتا  سال(  یک  مدت)زیر 
صنعت ، کشاورزی و ... مد نظر مسئولان بانک 
ای،  رسانه  مطروحه  ادعای  که  حالی  در  بوده 
تسهیلات پرداختی بانک را برای گروهی محدود 

از مشتریان قلمداد کرده است.
پرداختی  تسهیلات  افزاید:  می  گزارش  این 
نیم  و  یک  طی  ایران  صادرات  توسعه  بانک 
کشاورزی،  صنعتی،  بخش های  به  اخیر  سال 
اختصاص  غذایی  مواد  و  فولاد  پتروشیمی، 
یافته است. این عملکرد بیانگر اولویت بانک در 
سیاست بنگاه سازی و حمایت مؤثر از محصولات 
صادرات محور و شرکت های توانمند صادراتی به 

جای بنگاه داری است.
یکی  زمان  کوتاه ترین  در  تسهیلات  پرداخت 
از نقاط قوت بانک توسعه صادرات ایران است؛ 
به طوری که در صورت تکمیل مدارک و اسناد، 
مصوبه تسهیلات حداکثر ظرف ۱۰ روز به شعب 

جهت پرداخت ابلاغ می شود.
همچنین طی یک و نیم سال اخیر، با تلاش 
مدیران ارشد و بخش اعتباری بانک، بیش از 
۶۰۰ میلیون دلار از مطالبات بانک وصول شده و 
مانده تسهیلات غیرجاری ریالی بانک به کمتر از 

۳ درصد رسیده است.

 
پیام معاون رئیس جمهور و رئیس بنیاد 

شهید و امور ایثارگران
تبریک مهندس اوحدی به مناسبت 

سالروز تأسیس صندوق قرض الحسنه 
شاهد

مهندس سعید اوحدی، معاون رئیس جمهور 
و رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران، در پیامی 
سالروز تأسیس صندوق قرض الحسنه شاهد را 

تبریک گفت.
مهندس سعید اوحدی در این پیام با تأکید بر 
اهمیت ترویج فرهنگ الهی قرض الحسنه، حفظ 
ایثارگران را  کرامت خانواده های معظم شهدا و 
و صندوق  برشمرد  شهید  بنیاد  اولویت های  از 
قرض الحسنه شاهد را یکی از اقدامات ارزشمند 
در این راستا دانست. اوحدی ضمن ابراز رضایت 
مجموعه  این  تلاش های  صندوق،  عملکرد  از 
را در راستای گسترش خدمات و ارتقای سطح 
و  ایثارگران شایسته قدردانی دانست  معیشت 
ابراز امیدواری کرد که این صندوق با ارائه خدمات 
بیشتر، سهم مهمی در بهبود شرایط خانواده های 
شهدا و ایثارگران داشته باشد. وی در پایان بر 
و  صندوق  این  فعالیت های  از  حمایت  لزوم 
تسهیل شرایط برای بهره مندی بیشتر خانواده های 

معظم شهدا از تسهیلات آن تأکید کرد.

گامی دیگر جهت تقویت همکاری های 
لجستیکی و تجاری:

تشكیل كارگروه مشترك راه آهن 
و سازمان منطقه آزاد انزلی برای 

تسریع اجرای طرح های مشترك

به گزارش مدیریت روابط عمومی و امور بین الملل 
افزایش  راستای  در  انزلی،  آزاد  منطقه  سازمان 
معاون  مرتضی جعفری،  همکاری های مشترک، 
بازرگانی و بهره برداری راه آهن کشور، با مصطفی 
مدیرعامل  و  هیئت مدیره  رئیس  مقدم،  طاعتی 

سازمان منطقه آزاد انزلی، دیدار کرد.
در این نشست دو طرف در خصوص راهکارهای 
تقویت زیرساخت های حمل ونقل ریلی و افزایش 
ترانزیت  و  حمل ونقل  زمینه  در  هماهنگی های 
منطقه آزاد انزلی با شبکه راه آهن کشور به تبادل 
و  مقدم  طاعتی  جلسه  این  در  پرداختند.  نظر 
مرتضی جعفری با تأکید بر لزوم توسعه کریدورهای 
لجستیکی و بهبود دسترسی منطقه آزاد انزلی به 
افزایش ظرفیت  با  ارتباط  ریلی کشور، در  شبکه 
حمل ونقل کالاهای صادراتی و وارداتی، و کاهش 
زمان ترانزیت کالاها در بستر خطوط ریلی داخلی 
به تبادل نظر پرداختند. مرتضی جعفری با اشاره 
انزلی در مناسبات  به نقش محوری منطقه آزاد 
تقویت  کرد:  اعلام  بین المللی،  و  داخلی  تجاری 
زیرساخت های ریلی در این منطقه نه تنها موجب 
می شود،  سرمایه گذاری  جذب  و  اقتصادی  رونق 
بلکه اتصال به شبکه بین المللی حمل ونقل را نیز 
را  خود  آمادگی  راه آهن  شرکت  و  نموده  تسهیل 
برای همکاری با سازمان منطقه آزاد انزلی، جهت 
اجرای طرح های مشترک به منظور افزایش ظرفیت 

بارگیری در این مسیر ریلی ترانزیتی اعلام کرد.
عامل  را  راه آهن  با  همکاری  نیز  مقدم  طاعتی 
ترانزیتی  و  تجاری  اهداف  تحقق  جهت  مهمی 
منطقه آزاد انزلی عنوان کرد و افزود: با بهره گیری از 
توانمندی های مجموعه راه آهن، می توان هزینه های 
لجستیکی را کاهش داده و رقابت پذیری منطقه 
را در سطح بین المللی ارتقا بخشید.  وی در پایان 
اضافه کرد: برنامه ریزی برای ایجاد پایانه چندمنظوره 
ریلی در این منطقه از اولویت های اصلی سازمان 
منطقه آزاد انزلی است.  گفتنی است بر اساس 
تسریع  برای  مشترکی  کارگروه  اولیه،  توافقات 
خواهد  تشکیل  شناسایی شده  پروژه های  اجرای 
ظرفیت  همکاری ها،  این  عملیاتی شدن  با  و  شد 
حمل ونقل ریلی نخستین منطقه آزاد شمال کشور 
را تا ۳۰ درصد افزایش داده و جایگاه منطقه آزاد 
انزلی به عنوان قطب ترانزیت کالا در حوزه دریای 
کاسپین تقویت می کند. موضوعی که زمینه توسعه 
پایدار شمال کشور و گسترش مبادلات تجاری با 

کشورهای همسایه را فراهم می نماید.

با هدف ایجاد ارتباط مخابراتی پایدار و 
افزایش ایمنی تأسیسات دریایی

عملیات دفن کابل فیبر نوری در 
موقعیت B فاز ۱۱ پارس جنوبی آغاز 

شد

عملیات دفن کابل فیبر نوری در بستر دریا با 
استفاده از تجهیزات پیشرفته در موقعیت B فاز ۱۱ 
میدان مشترک پارس جنوبی و با هدف محافظت 
حداکثری از کابل و ایجاد ارتباط مخابراتی پایدار 

میان پالایشگاه و سکوهای دریایی اجرا می شود.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل گروه 
پتروپارس، این عملیات با بهره گیری از فناوری های 
نوین و توان تخصصی کارشناسان داخلی در حال 
اجراست و علاوه بر افزایش ایمنی و کاهش احتمال 
آسیب های محیطی، موجب بهینه سازی ارتباطات و 
تقویت زیرساخت های ارتباطی سکوی در حال تولید 
نیز خواهد شد. دکتر حمیدرضا ثقفی،   ۱۱B فاز
مدیرعامل گروه پتروپارس، ضمن تقدیر و تشکر از 
تلاش های مهندسان و متخصصان فاز ۱۱ در اجرایی 
این عملیات مهم فنی گفت: پروژه نصب  کردن 
در  مهمی  نقش  دریایی،  فیبرنوری  کابل  دفن  و 
انتقال  و  ارتباطات  کیفیت  و  پایداری  تضمین 
پالایشگاه های  و  فراساحل  تأسیسات  بین  داده ها 
خشکی دارد و گروه پتروپارس همواره بر استفاده 
از فناوری های پیشرفته و استانداردهای بین المللی 
در اجرای پروژه های خود تأکید دارد و این عملیات 
گامی دیگر در مسیر توسعه پایدار صنعت نفت و 
گاز کشور است. وی با بیان اینکه وفاق و همدلی 
در  بین کارکنان و مدیران گروه پتروپارس موجب 
شده تا طرح ها و عملیات های تخصصی و فنی در 
بالاترین سطح در پروژه ها اجرایی شود خاطرنشان 
عنوان  به  پتروپارس  گروه  انسانی  سرمایه  کرد: 
ارزشمندترین داشته این مجموعه همواره کارهای 
سخت و دشوار را به سرانجام رسانده و در فاز ۱۱ نیز 
شاهد هستیم این همدلی اثرات بسیار مثبتی در 
روند پیشرفت پروژه داشته است. علی ندیران مدیر 
طرح توسعه فاز ۱۱میدان گازی پارس جنوبی  نیز با 
اعلام اینکه این طرح با دستور کار قراردادن بسته 
فیبرنوری  به شبکه   ۱۱B فاز اتصال سکوی  کاری 
در  فیبرنوری  کابل  به نصب  اقدام  پارس جنوبی، 
بستر دریا کرده است گفت: در حال حاضر سکوی 
SP۱۱B علاوه بر سایر امکانات ارتباطی، از شبکه 
فیبرنوری پارس جنوبی نیز به منظور ارتباط پایدار و 

قابل اطمینان با خشکی بهره مند می باشد.
وی در پایان افزود: با تمهیدات پیش  بینی شده 
انتظار می رود عملیات دفن کابل طی هفته جاری 
به پایان رسیده و این بخش از شرح کار توسعه فاز 

۱۱B به طور کامل تکمیل شود.

پس از سال ها وابستگی احوال کارگران در پایان 
هر سال به نتیجه جلسات و مصوبات مزدی شورای 
واکنش ها  این  شکل  بررسی  از  دیگر  کار،  عالی 
می توان فهمید که کارگران از نتیجه راضی بودند 
یا صرفاً از سر بی تفاوتی دیگر حتی اخبار تصویب 
مزد را هم پیگیر نمی شوند! پس از ماجرای تصویب 
مزد زیر نرخ تورم در دو سال پیاپی ۱۴۰۲ و ۱۴۰۳، 
این روزها حتی پیگیری اخبار تصویب مزد و شورای 
عالی کار هم مورد استقبال قرار نگرفته و کارگران 
کمتری پیگیر آن هستند. گویی بنابر آن اصطلاح 
معروف »از خیر تصویب مزد مناسب« گذشته و 

به سعی می کنند کمتر خود را نگران کنند! 
که  است  شرایطی  چنین  در  ایلنا،  گزارش  به 
نداهایی از درون شورای عالی کار مبنی بر موضع 
طرف کارفرمایی و دولت برای افزایش مزد به میزان 
می شود؛  شنیده  مرکزی  بانک  اعلامی  تورم  نرخ 
حرف و حدیث ها و نداهایی که اگر درست باشند، 
از  مزد  متوالی  و  باره  سه  افتادن  عقب  منزله  به 
اخیر  سال های  در  زندگی  سرسام آور  هزینه های 

خواهد بود. 
کار  عالی  شورای  پایانی  جلسات  در  همه ساله 
گروه  شرایطی  چنین  در  معمولاً  مزد،  پیرامون 
کارگری دیگر نه از موضع صنفی و کارگری، بلکه 
بر  مزدی  اثرات سرکوب  بررسی  و  ملی  از موضع 
گروه  دیدگاه های  نقد  به  جامعه،  و  اقتصاد  کل 

کارفرمایی و دولت می پردازد. 
در چنین شرایطی حسین حبیبی )عضو هیات 
انتشار  با  کار(  اسلامی  شوراهای  کانون  مدیره 
کارزاری به جمع آوری امضا برای رساندن حدقال 
اقدام  تومان  میلیون   ۷۰ رقم  به  کارگران  دستمزد 
اساس  بر  است:  آمده  تومار  این  در  است.  کرده 
معیشت  سبد  هزینه  موجود،  اطلاعات  و  آمار 
 ۷۰ حدود  نفره   ۳.۳ خانوار  یک  برای  ماهیانه 
میلیون تومان است…در سال های اخیر، نوسانات 
ارزی، تورم و افزایش هزینه های زندگی، فشارهای 
زیادی بر دوش کارگران و خانواده هایشان گذاشته 

است. 
در چنین شرایطی که کارزارهای دیگری نیز برای 
نرخ  به  دستمزد  حداقل  افزایش  میزان  رساندن 
شورای  پیشین  عضو  نامه  در  افزایش  درصد   ۷۰
شده،  برقرار  نیز  میرغفاری(،  )علیرضا  کار  عالی 
این کارزارها کمتر از سال قبل رونق یافته و امضا 
گرفتند؛ اما با همه این احوال، خواسته های بیشتر 
این  می کنند.  دنبال  را  عمیق تری  و  رادیکال  و 
مطالبه بیشتر البته بر پایه و ستون استدلال های 
کلان اقتصادی و غیرصنفی بناشده است؛ یعنی در 
بیان دلایل آن ها مدام دلایلی را می بینیم که مزد 
بالا را مبلغی معرفی می کند که کمتر موجب ایجاد 
تورم و بیکاری بوده و آن را عامل رونق اقتصادی و 

تعطیل نشدن واحدها قلمداد می کنند. 
برای مثال اکبر شوکت )دبیر اجرایی خانه کارگر 
قم و رئیس کانون عالی انجمن های صنفی کارگران 
ناکافی  مزد  »تصویب  اینکه  بیان  با  ساختمانی( 
باعث ایجاد بازی باخت-باخت برای کارفرما و کارگر 
به عنوان  که  افرادی  متاسفانه  گفت:  می شود« 
حضور  کار  عالی  شورای  در  کارفرمایان  نماینده 
شناخته  اقتصادی  هویت  نظر  از  هنوز  می یابند، 
شده نیستند. یعنی مشخص نیست که این افراد 
آیا نماینده همه کارفرمایان و تولیدکنندگان هستند 
و یا بیشتر نماینده بخش های دلالی و واسطه گری 
پروژه های فنی و نیروی انسانی در قالب پیمانکاری 

فعال هستند. 
فکر  و  کنش  نوع  و  خصلت ها  افزود:  وی 

کارفرمای تولیدکننده به کلی از کارفرمایی که تاجر، 
وارد کننده و دلال نیروی انسانی است، متفاوت 
است و نظراتی را که ارائه می دهد، ناظر بر شرایط 
خود کارگاه و درکل پخته تر است. کافی است شما 
یک تور مسافرتی کمتر از یک روزه را به یکی از 
شهرک های صنعتی کشور ببرید و درباره وضعیت 
با ۱۰  تامین کارگر  انسانی و مقدار نیرو و  نیروی 
کارفرمای واقعی صحبت کنید! در آن حال است 
که تازه اشک بر چشمان شما خواهد آمد که در 
شرایطی که انبوه نیروی مستعد وجود دارد، کسی 

بخاطر مزد وارد کار نمی شود! 
قم  استان  در  داد:  ادامه  کارگری  فعال  این 
که  می شناسم  کارگر  نیروی   ۶۰۰ با  کارفرمایی 
اعتراف می کند: هر چندماه یکبار حداقل یک سوم 
باید  و  می کنند  ترک  را  کار  شرکت ام  کار  نیروی 
دردسر جذب دوباره نیرو و پر کردن واحد را تحمل 
یک سوم  تا سطح  را  کارگرم  باید  مدام  من  کنم. 
واحد با کارگر جدید جابه جا کنم. این روند ضرر 
کارگر  تا  وارد می کند!  کارفرما  به من  وحشتناکی 
جدید بخواهد با دستگاه ها آشنا شود و سپس عزم 
رفتن کند، کارفرما آسیبی اساسی خواهد خورد. اگر 
قرار باشد یک کارفرما مدام به دنبال نیروی جدید 
باشد و نیروی او در اوج بازدهی و پس از یادگرفتن 
و  تولیدی  واحد  یک  به  آسیب  اوج  برود،  کار 

خدماتی حساب می شود. 
در  کرد:  تصریح  قم  کارگر  خانه  اجرایی  دبیر 
و   ۱۴۰۲ سال  مزد  با  رابطه  در  گذشته  سال های 

مزد سال ۱۴۰۳ و همچنین مزد سال ۱۳۹۹، این 
بر  مستقیماً  ناکافی  مزد  که  شد  آشکار  واقعیت 
کمبود نیروی کار در واحدها اثر می گذارد و بازی 
یا  یک  که  نیست  چنین  دستمزد  حداقل  تعیین 
دو برنده و یک طرف بازنده داشته باشد. در واقع 
باشند،  بازنده  کار  عالی  شورای  در  کارگران  اگر 
این بازندگی گریبان کارفرمایان و سپس دولت را 
خواهد گرفت. ما مدام با بازی های باخت-باخت 
مواجه می شویم و هیچ بازی برد-بردی وجود ندارد. 
کارگران  صنفی  انجمن های  کانون  رئیس 
نمایندگان  این  اگر  کرد:  اذعان  ساختمانی 
کارفرمایی نماینده تولیدکننده حقیقی بودند، بعد 
از چندسال اشتباه، از گذشته درس می گرفتند و 
رفتار متفاوت انجام می دادند، اما هنوز بر همان 
مواضع قبلی مثل همسانی حقوق کارکنان دولت 
و حداقل مزد تاکید می کنند و به این ترتیب تنها 
به بودجه دولت سرویس می دهند و نگران هزینه 

دادن کارفرما بخاطر کمبود نیرو نیستند. 
شوکت تاکید کرد: در کشور نیروی کار و بخصوص 
نیروی کار ماهر وجود دارد اما مسئله این است که با 

این مزدها نیروی کار ساده نیز کار نمی کند. 
نفع  ذی  اگر  هم  دولت  کرد:  خاطرنشان  وی 
اثر  در  که  بداند  باید  نکند،  لحاظ  را  خود  بودن 
این سیاست ها، باید از گذشته درس بگیرد. افراد 
نباید  گزیده  دوبار  طریق  یک  از  دولت  در  عاقل 
بشوند. مثلاً دولت از آنجا که حقوق بازنشستگان 
را به اندازه کافی باتوجه به قانون کار بالا نمی برد، 

هم  هنوز  که  کند  همسان سازی  می شود  مجبور 
مسئولان نتوانستند با افزایش یک درصد مالیات 
همسان  را  آن ها  ابزارها  دیگر  و  افزوده  ارزش  بر 

کنند. 
دولت  حل  راه  کرد:  بیان  کارگری  فعال  این 
مناسب  به صورت  باید  مزد  است.  هم مشخص 
پایه  رفتن  بالا  با  تا  کند  پیدا  افزایش  مکفی  و 
اجتماعی  تامین  سازمان  بازنشستگان  به  حقوق، 
کمک شود. در این صورت شما مدام دردسرهای 
بیمه  حق  داشت.  نخواهید  هم  متناسب سازی 
کارفرما نیز بطور متناسب حق بیمه بیشتر می دهد 
و درآمد تامین اجتماعی بالاتر می رود. در غیر این 
صورت دولت برای همسان سازی و متناسب سازی 
درآمد  و  کرده  گران  را  و سوخت  دلار  و  ارز  باید 
بدست آورد که باز هم تولیدکننده آسیب خواهد 

خورد. 
قبلاً  کرد:  اظهار  قم  کارگر  خانه  اجرایی  دبیر 
می گفتیم فریز کردن دستمزد و اعلام ارقام فضایی 
سال  می شود ۵  باعث  تورم  درباره  واقعی  غیر  و 
بعد دود این اقدام به چشم دولت و کارفرما برود. 
همین  از  معتقدیم  آینده،  حساس  سال  درباره 
هردو  چشم  به  ناکافی  مزد  تصویب  دود  امسال 
خواهد رفت. ما با این ریل گذاری به سمت بحران 
می رویم و باید در این مسیر باید تجدیدنظر کنیم. 
باید مدیران رده بالای وزارت کار بالغانه عمل کنند 
و از لابی ها و مافیاهای کوچکی که نفعی از تولید 

ندارند، فاصله بگیرند.

بر  تأکید  با  خلیج فارس،  پتروشیمی  صنایع  شرکت  مدیرعامل 
اهمیت حفظ و جذب نیروی انسانی، گفت: آماده ایم در راستای 
مسئولیت اجتماعی، آموزشگاهی در منطقه ایجاد کنیم تا مشکل 

تربیت نیروی ماهر و اشتغال آنها در صنایع حل شود.
به گزارش روابط عمومی شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس، 
محمد شریعتمداری در سفر به هویزه از شرکت پالایش گاز هویزه 

خلیج فارس، بازدید کرد و پای صحبت کارکنان آن نشست.
وی در جلسه با مدیران شرکت پالایش گاز هویزه خلیج فارس، به 
بررسی راهکارها و موانع تأمین خوراک، تأمین مالی تکمیل فاز یک و 
ساخت فاز ۲ این شرکت پرداخت و گفت: یکی از مشکلات مشترک 
در تمام طرح های در حال اجرا موضوع تأمین مالی است، به همین 
منظور از متخصصان این امر دعوت کردیم تا در یک کارگروه روی 

تأمین مالی داخلی و خارجی کار کنند.
مدیرعامل شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس، تأکید کرد: ما در 
پالایش گاز هویزه ۱۰۰ درصد سهام را در اختیار داریم و می بایست 

برای تأمین مالی چاره جویی کنیم.
آماده شدن جدول  برای  وی در همین زمینه مهلت دوهفته ای 
زمان بندی اتمام فاز یک و فاز ۲ تعیین کرد و گفت: زمانی که این 
جدول تأیید شد همه باید به آن پایبند باشیم و مطابق زمان بندی 

کار را به نتیجه برسانیم.
شریعتمداری همچنین بر لزوم رفع تأمین خوراک پالایش گاز 

و  تولید  و  خوراک  بدون  افزود:  و  کرد  تأکید  خلیج فارس،  هویزه 
فروش، خبری از بازگشت سرمایه نخواهد بود و این موجب متضرر 

شدن ما می شود.
وی در خصوص توجه به نیروی انسانی یادآور شد: پالایش گاز 
هویزه و پالایش گاز بیدبلند خلیج فارس می بایست با همکاری هم 
بسته ای برای جذب و نگهداشت نیروی انسانی تهیه کنند که در آن 
هم مسائل مالی دیده شده باشد و هم مسائل آموزشی، مهارتی و 

فرهنگی.
از  همچنین  خلیج فارس  پتروشیمی  صنایع  شرکت  مدیرعامل 
آموزشگاه در  برای سرمایه گذاری در ساخت  این شرکت  آمادگی 
هویزه خبر داد و گفت: با این اقدام مشکل تربیت نیروی ماهر برای 

اشتغال در صنایع بر طرف می شود.
ایجاد  بررسی  دستور  هویزه  در  اشتغال  معضل  رفع  برای  وی 
صنعتی پایین دستی را داد تا مردم هویزه هم در بحث اشتغال و هم 

درآمدزایی از این صنعت منتفع شوند.
شریعتمداری در پایان خاطرنشان کرد: کشور نیاز به تلاش متراکم 
دارد چرا که در شرایط عادی به سر نمی بریم و حتماً بایست با تمام 

توان در میدان حاضر شویم.

با مزد ناکافی کارخانجات بازهم از کارگر خالی خواهد شد

بازی باخت-باخت کارفرمایان و کارگران
اکبر شوکت گفت: قبلاً می گفتیم فریز کردن دستمزد و اعلام ارقام فضایی و غیر واقعی درباره تورم باعث می شود ۵ سال بعد دود این اقدام به چشم دولت 

و کارفرما برود. درباره سال حساس آینده، معتقدیم از همین امسال دود تصویب مزد ناکافی به چشم هردو خواهد رفت.

وی انسانیشریعتمداری در بازدید از پالایش گاز هویزه تأکید کرد تهیه بسته ویژه برای جذب و نگهداشت نیر

شوکت: در 
کشور نیروی 

کار و بخصوص 
نیروی کار ماهر 

وجود دارد اما 
مسئله این 

است که با این 
مزدها نیروی 

کار ساده نیز کار 
نمی کند

حضور  با  شاهد  قرض الحسنه  صندوق  تاسیس  سالروز  یکمین  و  مراسم  سی 
تهران  مناطق  و  مرکز  ستاد  همکاران   ، ارشد  مدیره،مدیران  هیات  رییس  مدیرعامل، 

بزرگ  و شهرستانهای استان تهران )شهرری( در محل نمازخانه ستاد مرکز برگزار شد.
مراسم سی و یکمین سالروز تأسیس صندوق قرض الحسنه شاهد با حضور مدیرعامل، 
و  بزرگ  تهران  مناطق  و  مرکز  ستاد  همکاران  ارشد،  مدیران  مدیره،  هیئت  رئیس 

شهرستان های استان تهران )شهرری( در محل نمازخانه ستاد مرکز برگزار شد.
در این مراسم دکتر اسلام کریمی ضمن گرامیداشت سال ها فعالیت اثربخش صندوق 
در ارائه خدمات مالی مبتنی بر اصول قرض الحسنه و رضایتمندی اعضای تحت پوشش، از 
زحمات و تلاش های همکاران و مدیران صف تا ستاد قدردانی و تشکر نمود. دکتر کریمی 
در سخنانی به دستاوردهای این صندوق در طول بیش از سه دهه فعالیت اشاره کرد و 
گفت: »صندوق قرض الحسنه شاهد با تکیه بر اصول اسلامی و اعتماد مردم، توانسته 
است به عنوان یکی از نهادهای مالی معتبر و تنها صندوق قرض الحسنه تک شعبه ای 
بزرگ در کشور مطرح شود.« ایشان با اشاره به آیات و روایاتی از حضرت امام صادق )ع( 
فرمود: »هر مسلمانی به مسلمان دیگر قرض دهد، خداوند پاداش آن را به صورت هیجده 
برابر حساب می کند. حال با توجه به این روایت، صندوق قرض الحسنه شاهد با بیش از 
۳۲۰ هزار عضو فعال، یعنی ۳۲۰ هزار مسلمان در حال اجرای این سنت و قرض دادن 
به همدیگر هستند که ثواب آن می شود منابعی که به صورت معجزه وار افزایش می یابد 
و برای گره گشایی از کار این بندگان خوب خدا که بهترین عزیزان و اعضای خود را در راه 

اسلام و آرمان های انقلاب هدیه نموده اند، استفاده می شود.«
دکتر کریمی با اشاره به پرداخت بیش از ۶,۵۰۰ میلیارد تومان وام قرض الحسنه تا پایان 
سال جاری که به واسطه حمایت های معاون محترم رییس جمهور و ریاست بنیاد شهید 

و امور ایثارگران جناب آقای مهندس اوحدی از هفته دولت به بعد عملیاتی گردید فرمود: 
»مجموع وام های پرداختی در سه سال گذشته به اعضای محترم بالغ بر ۱۶ هزار میلیارد 
تومان می باشد که این چیزی نیست جز برکت الهی در امر قرض الحسنه اسلامی که با 
برنامه ریزیهای انجام شده در امور مشارکت اعضا و خیرین محترمی که امر قرض الحسنه 

را  اصلی ترین برکت در امور زندگی روزمره خود می دانند انجام شده است «
گفتنی است برگزاری مراسم گرامیداشت سالروز تأسیس صندوق در آخرین چهارشنبه 
از ماه شعبان همزمان و مصادف شده بود با گرامیداشت روز وکیل. در این مراسم دکتر 
کریمی ضمن گرامیداشت این روز مهم، روز وکیل را به تمامی مدافعان حق و عدالت 
تبریک گفت و از همکاران محترم مدیریت حقوقی صندوق قرض الحسنه شاهد که 
همیشه نقش فعال و ارزشمند مشاوره ای و حقوقی  را در ارائه خدمات به جامعه ایثارگری 

ایفا نموده اند، تقدیر و تشکر نمود.
در پایان این مراسم دکتر کریمی  مدیر عامل و رییس هیات مدیره ضمن تشکر از 
زحمات و حمایت های بی بدیل معاون محترم رییس جمهور و رییس بنیاد شهید و 
امور ایثارگران جناب آقای مهندس اوحدی که خود نیز از متن و بطن جامعه ایثار می 
باشد و همچنین زحمات و حمایت های نماینده محترم ولی فقیه  در بنیاد شهید و امور 
فرارسیدن سالروز   ، المسلمین موسوی مقدم  و  الاسلام  آقای حجت  ایثارگران جناب 
تأسیس صندوق قرض الحسنه شاهد در پایان سی و یکمین سال خدمت را به معاون 
محترم رییس جمهور و رییس بنیاد شهید و امور ایثار گران و همچنین نماینده محترم 
ولی فقیه در بنیاد شهید و امور ایثارگران و اعضا و خیرین محترم عضو  صندوق قرض 
الحسنه شاهد  و کلیه مدیران کل بنیاد شهید و امور ایثارگران در استانها که با حمایت 
و همکاری بی نظیر با رابطین و بانکداران محترم اجرایی در صف و مناطق بنیاد شهید 

اصل زنجیره و گردش ثبت و درخواست اعضا محترم جهت پرداخت  وام را مدیریت می 
نمایند و اعضا محترم هیئت مدیره، هیئت امنا و  کارکنان خدوم و زحمتکش  صندوق 
در ستاد مرکز و  مناطق ادارات کل بنیاد شهید استانها  تبریک و تهنیت گفتند  و فرمود: 
»ما همواره تلاش کرده ایم تا با ارائه خدمات شفاف و کارآمد، گامی موثر در جهت تحقق 
اقتصاد اسلامی و قدردانی از مقام شامخ شهدا و ایثارگران برداریم. ان شاءالله این خدمات 
مورد رضای حق تعالی قرار گرفته باشد و بتوانیم با نگاه به اینده و برنامه ریزیهای مدون در 

مسیر توسعه در این راه گام های موثرتر و بیشتری را برداریم.«

وز تاسیس صندوق قرض الحسنه شاهد برگزاری مراسم سی و یکمین سالر


